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VERKSTADSKLUBBENS  
ÅRSMÖTE 18 FEBRUARI 

TORSDAGEN DEN 18 FEBRUARI  1999 KL.16.15 HÅLLER VERKTADSKLUBBEN 

ÅRSMÖTE I FORUM OSKARSHAMN.  MÖTET ÄR BETALT 
 

På mötet kommer val till ordförande, ordinarie sty-

relseledamöter och suppleanter till klubbstyrelsen att 

genomföras. Även val till revisor och suppleanter. 

Dessa är redan nominerade. Övriga val är till studie-

kommittén, yrkesombud, ungdomsansvarig, ombud 

måste vi veta hur många som kommer till 

mötet.  Därför vill vi, om du tänker komma 

på mötet, lämnar in nedanstående intrese-

anmälan till klubbexpeditionen senast fre-

dagen den 5 februari 1999 kl 15.48 

och suppleanter LO- facken, ABF-ombud, Försäk-

ringsrådgivare och Valberedning.  Om du har förslag 

eller synpunkter till dessa val ta gärna kontakt med 

verkstadsklubbens valberedning. Eftersom verk-

stadsklubben tänker servera förtäring på detta möte 
 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------

- 

INTRESSEANMÄLAN  TILL VERKSTADSKLUBBENS 

ÅRSMÖTE DEN 18 FEBRUARI 1999 
OBS: Lämnas till klubbexpeditionen senast den 5 februari  
 

JAG KOMMER PÅ MÖTET 

NAMN  ....................................................................  

 

Verkstadsklubbens valberedning 
Kenneth Lundahl 

Poul-Erik Nielsén  

Tomas Simonsson 

Birgitta Klang 

Mats Olsson 

Mattias Johansson 

Presshallen 

Underhåll 

Montering 

Logistik 

Kaross 

Montering 



AVDELNING ......................... 

Med anledning av Volvos köp av Scaniaaktier fredagen den 15  

januari har följande pressmeddelande gått ut från Metallfacket  

Scania Sverige. 
 

PRESSMEDDELANDE 
Med anledning av de senaste dagarnas spekulationer om ett samgående mellan Scania och  

Volvo lastvagnar har Metallfacket Scania Sverige antagit följande uttalande. 

 

Vi kan konstatera att Scania 1998 återigen gjort ett bra resultat. Detta visar att Scania  

klarat sig bra som eget bolag. 

Vi blev lika överaskade som alla andra av Volvos köp av Scaniaaktier. 

Om Volvo är en bra samarbetspartner eller ägare kan vi idag inte ha någon uppfattning  

om när vi inte har någon konsekventanalys och därmed ingen helhetsbild. 

Vi kommer att försöka få en helhetsbild av den uppkomna situationen likväl som av andra  

alternativ. När vi kommer fram till en sådan bild kommer vi i första hand att förmedla den- 

na till våra medlemmar på Scania i Sverige. 

 

För Metallfacket Scania Sverige 

 

Kjell Wallin 

Ordförande 
 

FYLLNADSVAL  

AV KONTAK- 

TOMBUD 
 

Ove Persson                             3652 

Anders Aronsson             3682 

Arne Ojaniemi   3684 
FÖRENINGSSPARBANKEN 
Medlemslånet 7,45 % 
Medlemsbillånet 6,75 %  
 

NORDBANKEN 
Medlemslånet 7,45 % 

Medlemsbillånet                6,45 % 
 

*************************************************************** 

 

VECKANS CITAT  
Scaniachef misstror de  
anställdas löneprotest 
- Vi ställer inte så stor tilltro till en sådan här 

namninsamling. 

Så kommenterar Scanias personalchef i 

Oskarshamn, Harald Andersson, den pro- 

testlista mot det individuella lönesystemet  

på företaget som mer än 600 av de anställ- 

da skrivit på. 

- Vi anser inte att individuell bedömning be- 

höver skapa vare sig avundsjuka eller miss- 

stämning, fortsätter han och poängterar att  

företagsledningen tar avstånd från verk- 

stadsklubbens planer att offentliggöra löne- 

listorna i sin tidning.  

 
(Texten är hämtad från Nyheterna den 21 januari  

och visar  vår personalchef verklighetsförankring) 

 

AKTUELLA RÄNTOR PÅ MED- 
LEMSLÅNET I NORDBANKEN  
OCH  FÖRENINGSSPARBANKEN  
FRÅN 1 JANUARI 1999 



Ansvarig utgivare:   

Sören Westerholm. 

Hyttbyggarkommittén:   

Joakim Rylin och Björn Klings-

tedt   

Tidningen beräknas komma ut minst  

en gång i månaden. Den är öppen för in-

sändare och debatt för alla medlem- 

mar.  Vi hjälper också de medlemmar  

som behöver hjälp med något 

skrivande i tidningen. Material kan  

lämnas in eller skickas till klubbexpe- 

ditionen, dock får inget material läm- 

nas in anonymt, däremot kan man  

skriva under signatur. 

 


